

Title (en)  
INFLATABLE REFLECTIVE BALLOON.

Title (de)  
AUFBLASBARER, REFLEKTIERENDER BALLON.

Title (fr)  
BALLON GONFLABLE REFLECHISSANT.

Publication  
**EP 0011619 A1 19800611 (EN)**

Application  
**EP 79900199 A 19790730**

Priority  
US 87376978 A 19780131

Abstract (en)  
[origin: WO7900569A1] An inflatable balloon-advertiser (10) having a reflective, mirror-like finish and comprised of two non-elastic thermoplastic sheets (11, 12) heat sealed first along their peripheral edges (13, 14) in the configuration of the balloon-advertiser and then again at a distance from about 1/32 to about 1/2 inches from the first heat seal, the balloon-advertiser having at least one tab-like extension (16) that is provided with an opening through which the balloonadvertiser may be inflated.

Abstract (fr)  
Le ballon gonflable a usage publicitaire (10) presente l'aspect reflechissant d'un miroir, il est constitue de deux feuilles thermoplastiques non-elastiques (11, 12) scellees a chaud, une premiere fois le long de leur peripherie (13), 14) pour leur conferer la forme d'un ballon et une seconde fois a une distance comprise entre 1/32 et 1/2 pouce de la premiere soudure. Le ballon publicitaire presente au moins un appendice (16) au moyen duquel il peut etre gonfle.

IPC 1-7  
**B64B 1/40**; B64B 1/58; A63H 3/06; C08L 77/00

IPC 8 full level  
**A63H 3/06** (2006.01); **B64B 1/40** (2006.01); **B64B 1/58** (2006.01); **C08L 77/00** (2006.01); **A63H 27/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B64B 1/40** (2013.01); **A63H 2027/1025** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
FR

DOCDB simple family (publication)  
**WO 7900569 A1 19790823**; EP 0011619 A1 19800611; GB 2035938 A 19800625; JP S55500054 A 19800131

DOCDB simple family (application)  
**US 7900040 W 19790126**; EP 79900199 A 19790730; GB 7931286 A 19790126; JP 50040179 A 19790126